



Styremøte Fet IL 02.05.2023

Til stede:

| | | |
|---|---------------------------------------|--|
| Styret: Egil Søgård Jepp Storm Ann Kristin Lunde Karianne Holm Rytterager Kristin Lundby Marte Krohg Østby | Administrasjon: Atle Søgård | |
|---|---------------------------------------|--|

Innkalling: Godkjent

Referat forrige møte: Godkjent på mail i ettertid. Sendt ut til alle uke 17

Sak:

Kommentar:

Ansvar:

| | | |
|--------------------------------------|---|--|
| Sak 8/23 Eventuelt – fra sist | Vedtak på årsmøte. Protokoller og dokumentasjon som skal tilgjengeliggjøres Årsmøtevedtak: 1) Fremleggelse av årsmøtereferater: Atle finne frem disse for 10 år, og får de lagt ut på hjemmesiden. Referater hovedstyremøte: Anne Olea som har vært sekretær finner frem referater for siste 5 år, dette kan ta litt tid da det må finnes frem og sjekkes for taushetsbelagte opplysninger. 2) Endre Vedtektene da to fra gruppestyrene skal inne i hovedstyret. Vedtektene må endres og godkjennes på årsmøte. Hvordan skal dette fordeles/vektes da gruppene har forskjellige antall medlemmer. Må lages et forslag og gjennomgås av advokat før det fremlegges. | Status? - Forrige styrereferat er lagt ut. Anne Olea holder på å oppdrive de tidligere og legges ut fortløpende. Dette tar tid. Hun jobber nå med de to første. - Årsmøteprotokoll fra 2017 og nyere ligger ute. |
| Sak 10/23 | Økonomi <ul style="list-style-type: none">• Orientering 1. kvartal Daglig leder orientere, status økonomi i hovedlaget. Orienteringen tas til etterretning. | |

| | | |
|-----------------|--|-------------------------|
| Sak 11/23 | <p>Orientering om organisering av Aktiv etter sommeren</p> <p>Daglig leder orientere, orienteringen tas til etterretning.</p> | |
| Sak 12/23 | <p>Status samarbeidsavtale mellom håndballgruppa og Fjellhamar</p> <p>Avtalen ble ikke inngått etter flere møter mellom foreldre, trenere og lag. Styret tar dette til etterretning.</p> | |
| Sak 13/23 | <p>Innmeldt sak: GDPR/personvern ved filming av kamp</p> <ul style="list-style-type: none"> - Noen lag fyller ut skjemaer. Hva gjør man? Hvordan samtykker man? Skal ligge i klubbhåndboka. Hvordan skal dette gjøres i gruppene? Skal også på lagledernivå?. | Administrasjonen v/Atle |
| Eventuelt | <p>Ingen saker.</p> <p>Kort møte da det var klubb utvikling samme kveld.</p> | |
| Neste styremøte | 06.06.2023 | |